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证   明

兹证明王二小，女，生于1989年05月23日，该生自2013年02月26日至今，系我校人文学院中国现当代文学专业攻读博士学位的研究生。该生已被核准自2015年01月01日赴美国进行为期91天的学习访问。
浙江大学将为该生提供在外留学期间规定期限内的奖学金生活费和一次往返国际旅费。奖学金生活费为1600美元/月，包括医疗保险等费用，共3个月。特此证明。
                       Certificate
This is to certify that Wang Erxiao, Female, born on May 23, 1989, is studying at the School of Humanities, Zhejiang University with the major in Modern Chinese Literature as PH.D candidate since February 26, 2013. Approved to visit United States for 91 days beginning from January 01, 2015.

Zhejiang University will provide a scholarship to cover the international airfare and the living stipend. The stipend is USD 1600 per month, including health insurance, for a period of 3 months. 
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